
Styrelsemöte via messenger 20240115 

Närvarande: Mie Shedin, Ann Blomkvist, Stina Träff, Elisabeth Bademo. Linda Berglund, Jennie 

Lindhagen, Emelie Magnusson ansluter lite senare  

• Ordföranden Mie S öppnar mötet, justerare Linda B  

 

• Ekonomi Stina T klubbens ekonomi fortsatt god Stina förbereder för bokslut inför årsmötet.  

 

• Nötkommittén Jennie L inget att rapportera just nu  

 

• Kommunikation/marknadsföring/sponsring Linda B Emelie M Linda B jobbar med att få ut 

föreläsningarna. Linda B kan tänka sig att fortsatt jobba med hemsidan.  

 

• Utbildning Ann B Steg 2 utbildning till sommaren Jennie L anmäld  

 

• TK Ann B Stina T Finns planer på tävling hos Pernilla E under april IK1 sedan planeras IK1 och 

IK2 flera under året med avslut i höst med VP  

 

• Akademin Linda B inget att rapportera just nu men jobbar på med (treenheten  

föreläsningarna) 

            

• Evenemangsgruppen Elisabeth B inget att rapportera  

 

• Årsmötet styrelsen förbereder och tar hand om lite olika uppgifter Kolboryd är lokal bokad.  

Styrelsen går igenom motionerna som kommit in till Svaks fullmäktige. Styrelsen går på 

Styrelsens förslag förutom Skånes och Bergslagens motion angående rankingpoäng i 

förhållande till antal starter. Skulle motionerna ställas mot varandra så framhåller vi 

Bergslagens framför Skånes. Skånes motion angående nytt förslag till AT grupp ges en nystart 

styrelsen bifaller även denna motion. Motion angående tillsättning av regelbokskommite 

avslår vi motionen och vill fortsatt gå på beslutsordningen från 2019.  

 

 

• Stödmedlems avgiften Förslag att ta upp det som en punkt på årsmötet. 

 

• Nästa möte måndag 26/2 kl 19,30  

• Ordföranden avslutar mötet 

 


